

M 1, [06.09.2025 16:29]

The studio of Løfberg and Noack is an abundance of visual impressions. Particularly noteworthy is the beautiful and delicate ceramics, which create a soft and tactile contrast to the many paintings and sketches.

The ceramic works express an organic, maritime language of form, evoking thoughts of an underwater landscape where jellyfish and corals move in sync with the gentle rhythm of the water.

The Coralina vest is inspired by Noack's ceramics in organic shapes.

Студия Лёфберга и Ноака изобилует визуальными впечатлениями. Особенно примечательна красивая и изящная керамика, которая создает мягкий и тактильный контраст с множеством картин и эскизов. Керамические работы выражают органичный, морской язык форм, вызывая мысли о подводном пейзаже, где медузы и кораллы движутся в такт нежному ритму воды. Жилет Coralina вдохновлен керамикой Ноака с органичными формами.

Sizes & Measurements. XS (S) M (L) XL (2XL)

Fits chest circumference

72-79 (80-88) 89-96 (97-104) 105-114 (115-124) cm

Circumference (A)

80 (85) 90 (100) 105 (110) cm

Length (B) 53 (54) 55 (56) 58 (59) cm

Knitting direction (C)

Размеры и измерения. XS (S) M (L) XL (2XL)

Подходит для обхвата груди

72-79 (80-88) 89-96 (97-104) 105-114 (115-124) см

Обхват (A)

80 (85) 90 (100) 105 (110) см

Длина (B)

53 (54) 55 (56) 58 (59) см

Направление вязки (C)

Materials

YARN FROM FILCOLANA

Peruvian colour 977 (Marzipan)

300 (300) 350 (350) 400 (400) g

NEEDLES

Circular needle 4.5 mm, 80-120 cm

1 Double pointed needle 4.5 mm for wrap sts

EXTRAS

1 Stitch marker

2 Stitch holders

Scrap yarn for Italian cast on

Материалы

ПРЯЖА ОТ FILCOLANA

Перуанский цвет 977 (Марципан)

300 (300) 350 (350) 400 (400) г

СПИЦЫ

Круговые спицы 4,5 мм, 80-120 см

1 двойная чулочная спица 4,5 мм для обвязывания петель

ДОПОЛНИТЕЛЬНО

1 маркер петель

2 держателя петель

Обрывки пряжи для итальянского набора петель

Gauge

20 sts and 28 rows in pattern according to chart C, worked on 4.5 mm needle = 10 x 10 cm.

Gauge are measured after washing.

Needle sizes are for guidance only.

If you have more stitches on 10 cm, change to a larger needle.

If you have fewer stitches on 10 cm, change to smaller needles.

Плотность вязания

20 петель и 28 рядов по узору согласно схеме C, вязано спицами 4,5 мм = 10 x 10 см.

Плотность измеряется после стирки.

Размеры спиц указаны для ориентира.

Если на 10 см у вас больше петель, используйте спицы большего размера.

Если на 10 см у вас меньше петель, используйте спицы меньшего размера.

Technique

ABBREVIATIONS

k: knit

p: purl

st(s): stitch(es)

yo: yarn over

RS: right side

WS: wrong side

tog: together

tbl: through the back loop of stitch

sl1p: slip 1 st purlwise

DPN: Double pointed needle

M1L (Left slanted increase)

From the front, lift the horizontal strand between stitches with the left needle and knit through the back loop (1 st increase).

СОКРАЩЕНИЯ

k: лицевой

p: изнаночный

st(s): петля(и)

yo: накид

RS: лицевая сторона

WS: изнаночная сторона

tog: вместе

tbl: через заднюю стенку петли

sl1p: снять 1 петлю изнаночной

DPN: чулочные спицы

M1L (Левый наклонный прибавление)

С лицевой стороны поднимите горизонтальную нить между

петлями левой спицей и провяжите через заднюю стенку (прибавление 1 петли).

Workflow

Coralina is knitted in the round from the bottom up.

The pattern sections are worked according to charts. When the body is worked up to armholes, the work is divided into front and back pieces, which are then worked back and forth separately.

The front and back pieces are joined at the shoulders, and stitches are picked up along the neckline and armholes for the ribbed edges.

Charts

Charts are located at the last pages in this pattern.

Alle charts are read from the bottom and up.

When working back and forth the charts are read from right to left on right side rows and from left to right on wrong side rows.

When working in the round, the charts are read from right to left on all rounds.

Рабочий процесс

Coralina вяжется по кругу снизу вверх.

Разделы узора выполняются согласно схемам.

Когда тело связано до пройм, работа делится на переднюю и заднюю части, которые затем вяжутся туда и обратно отдельно.

Передняя и задняя части соединяются на плечах, а по вырезу горловины и проймам поднимаются петли для резинки.

Схемы

Схемы расположены на последних страницах этого узора. Все схемы читаются снизу вверх.

При вязании туда и обратно схемы читаются справа налево на лицевых рядах и слева направо на изнаночных рядах.

При вязании по кругу схемы читаются справа налево во всех кругах.

Pattern

BODY

Cast on 81 (86) 91 (101) 106 (111) sts on 4.5 mm circular needle, using the scrap yarn.

Knit 2 rows back and forth on the needle. Break the scrap yarn.

Join Peruvian to work and purl 1 row. Do not turn work but join to a round and purl 2 rounds.

*Next round: *P1, insert right hand needle under the lowest bar worked in Peruvian, 3 rows down (= 1st row worked in Peruvian), pull the yarn through as a knit st*, repeat from * to *, to the last st, pick up the last bar on left hand needle and work it k2tog with the last st = 160 (170) 180 (200) 210 (220) sts.*

Slip the first st to right-hand needle, insert a beginning of round marker.

The first st on the round is now a knit st.

Work ribbing (k1, p1) in the round, to rib measures 4 cm.

Узор

ТЕЛО

Наберите 81 (86) 91 (101) 106 (111) петель на круговые спицы 4,5 мм, используя вспомогательную нить.

Свяжите 2 ряда туда и обратно на спице. Отрежьте вспомогательную нить.

Присоедините основную нить и провяжите 1 изнаночный ряд. Не поворачивайте работу, а соедините в круг и провяжите 2 изнаночных ряда.

Следующий круг: *1 изнаночная, введите правую спицу под самую нижнюю планку, связанную перуанским узором, 3 ряда вниз (= 1-й ряд, связанный перуанским узором), протяните нить, как при лицевой петле*, повторяйте от * до *, до последней петли, поднимите последнюю планку на левой спице и провяжите её вместе с последней петлей лицевой = 160 (170) 180 (200) 210 (220) петель.

Снимите первую петлю на правую спицу, вставьте маркер начала круга.

Первая петля круга теперь лицевой.

Свяжите резинку (1 лиц., 1 изн.) по кругу до высоты 4 см.

Carefully remove the scrap yarn.

Now work pattern according to the charts as follows:

Work 1st – 13th round of chart A.

Work 3 (3) 3 (5) 5 (7) rounds of twisted rib (p1, k1tbl).

Work 1st – 5th round of chart A.

Work 1st – 6th round of chart B.

Work 7th round of chart B as follows:

K1, work according to chart B to the last 2 sts, slip these 2 sts to right-hand needle, remove the marker, slip the 2 sts back to left-hand needle, slip with the yarn at back of work, k2tog, pass the slipped st over, insert the marker on left-hand needle.

Work 8th – 10th round of chart B.

Work 1st – 5th round of chart A.

Size XS, M, L and 2XL only

Work 1st – 17th round of chart C.

Work 1st – 5th round of chart A.

Work 3rd-18th (-) 3rd-18th (1st-19th) - (1st-19th)

round of chart D, repeating the sts in the red box to end of round.

Work 1st – 5th round of chart A.

Size S and XL only

Work k1tbl, p2tog, work the 1st round of chart C repeating the 20 sts in the red box - (4) - (-) 5 (-) times,

k1tbl, p2tog, k1tbl, p1, repeat the 20 sts in the red box - (4) - (-) 5 (-) times, k1tbl, p1 = - (168) - (-) 208 (-) sts.

Next round: K1tbl, p1, work the 2nd round of chart C repeating the 20 sts in the red box - (4) - (-) 5 (-) times, k1tbl, p1, k1tbl, p1, repeat the 20 sts in the red box - (4) - (-) 5 (-) times, k1tbl, p1.

Work 3rd – 17th round of chart C as above round.

Work 1st – 5th round of chart A.

Work the 1st round of chart D and D1, as follows:

Аккуратно удалите обрезки пряжи.

Теперь вяжите узор согласно схемам следующим образом:

Свяжите 1-й – 13-й круговой ряд схемы А.

Свяжите 3 (3) 3 (5) 5 (7) круговых рядов резинки с перекрученными петлями (изнаночная 1, лицевая 1 за заднюю стенку).

Свяжите 1-й – 5-й круговой ряд схемы А.

Свяжите 1-й – 6-й круговой ряд схемы В.

7-й круговой ряд схемы В выполните следующим образом:

Лицевая 1, вяжите по схеме В до последних 2 петель, снимите

эти 2 петли на правую спицу, снимите маркер, верните 2 петли обратно на левую спицу, снимите 1 петлю с пряжей за работой, провяжите 2 вместе лицевой, протяните снятую петлю через провязанную, установите маркер на левую спицу.

Свяжите 8-й – 10-й круговой ряд схемы В.

Свяжите 1-й – 5-й круговой ряд схемы А.

Только для размеров XS, M, L и 2XL

Свяжите 1-й – 17-й круговой ряд схемы С.

Свяжите 1-й – 5-й круговой ряд схемы А.

Свяжите 3-й-18-й (-) 3-й-18-й (1-й-19-й) - (1-й-19-й) круговой ряд схемы D, повторяя петли в красной рамке до конца ряда.

Свяжите 1-й – 5-й круговой ряд схемы А.

Только для размеров S и XL

Вяжите лицевую 1 за заднюю стенку, провяжите 2 вместе изнаночной, выполните 1-й круговой ряд схемы С, повторяя 20 петель в красной рамке - (4) - (-) 5 (-) раз, лицевую 1 за заднюю стенку, провяжите 2 вместе изнаночной, лицевую 1 за заднюю стенку, изнаночную 1, повторите 20 петель в красной рамке - (4) - (-) 5 (-) раз, лицевую 1 за заднюю стенку, изнаночную 1 = - (168) - (-) 208 (-) петель.

Следующий ряд: лицевая 1 за заднюю стенку, изнаночная 1, выполните 2-й круговой ряд схемы С, повторяя 20 петель в красной рамке - (4) - (-) 5 (-) раз, лицевую 1 за заднюю стенку, изнаночную 1, лицевую 1 за заднюю стенку, изнаночную 1, повторите 20 петель в красной рамке - (4) - (-) 5 (-) раз, лицевую 1 за заднюю стенку, изнаночную 1.

Свяжите 3-й – 17-й круговой ряд схемы С, как в предыдущем ряду.

Свяжите 1-й – 5-й круговой ряд схемы А.

Вяжите 1-й круговой ряд схем D и D1 следующим образом:

Work according to chart D1 once, work chart D and repeat the sts in the red box - (6) - (-) 8 (-) times, work chart D1 twice, work chart D and repeat the sts in the red box - (6) - (-) 8 (-) times, work chart D1 once.

Work - (4th-18th) - (-) 2nd-19th (-) round of chart D and D1 as above round.

Next round: M1L, knit - (84) - (-) 104 (-) sts, M1L, knit to end of round = - (170) - (-) 210 (-) sts.

Work 2nd – 5th round of chart A.

Size M and 2XL only

Work 3 rounds of twisted rib (k1tbl, p1), last round ends 5 sts before the beginning of round marker.

Size XS, S, L and XL only

Work 3 rounds of twisted rib (p1, k1tbl), last round ends 5 sts before the beginning of round marker.

Работайте по схеме D1 один раз, затем по схеме D и повторите петли в красной рамке - (6) - (-) 8 (-) раз, работайте по схеме D1 два раза, затем по схеме D и повторите петли в красной рамке - (6) - (-) 8 (-) раз, работайте по схеме D1 один раз.

Работайте с 4-го по 18-й - (-) 2-й-19-й (-) круг схем D и D1, как указано выше.

Следующий круг: M1L, вяжите - (84) - (-) 104 (-) петель, M1L, вяжите до конца круга = - (170) - (-) 210 (-) петель.

Вяжите 2-й – 5-й круг схемы А.

Только для размеров M и 2XL

Вяжите 3 круга резинки с перекрученными петлями (k1tbl, p1), последний круг заканчивается за 5 петель до маркера начала круга.

Только для размеров XS, S, L и XL

Вяжите 3 круга резинки с перекрученными петлями (p1, k1tbl), последний круг заканчивается за 5 петель до маркера начала круга.

All sizes

Divide sts into back and front, as follows:

Next round: Bind off 11 (10) 11 (11) 10 (11) sts stitch wise, work 69 (75) 79 (89) 95 (99) sts in twisted rib, bind off the next 11 (10) 11 (11) 10 (11) sts stitch wise, work twisted rib to end of round.

Now work back and forth on the needle.

Work back and forth in twisted rib, as follows:

RS: Work knit sts through the back loop, purl all purl sts.

WS: Work purl sts through the back loop, knit all knit sts.

FRONT

Armhole

Next row (WS): Bind off 2 sts purl wise, work twisted rib to end of row.

Next row: Bind off 2 sts knit wise, work twisted rib to end of row.

Next row: Bind off 1 st purl wise, work twisted rib to end of row.

Next row: Bind off 1 st knit wise, work twisted rib to end of row.

Now there are 63 (69) 73 (83) 89 (93) sts on the front.

NOTE: From this point, knit the first and last st on every row. These selvedge sts are NOT included in the charts.

Continue in twisted rib as established, to work measures 3.5 (3.5) 4 (4) 4.5 (4.5) cm from the top purl round of chart A. Last row is from the WS.

Work 1. – 8. Row of chart E, as follows:

Begin at the arrow for your size and repeat the sts in the red box until there are no longer enough sts to complete a full repeat, then work the sts on the other side of the box, end at the arrow for your size.

NOTE: If there are not enough sts at the beginning and end of the row, to complete the 3-over, then work these sts either purl or k1tbl.

Repeat 9th – 12th row of chart E, until work measures 8.5 (9.5) 9.5 (10.5) 11.5 (11.5) cm from the first row of chart E. Last row is from the WS.

Все размеры

Разделите петли на спинку и перед, следующим образом:

Следующий круговой ряд: Закройте 11 (10) 11 (11) 10 (11) петель лицевой гладью, затем вяжите 69 (75) 79 (89) 95 (99) петель резинкой с перекрученными петлями, закройте следующие 11 (10) 11 (11) 10 (11) петель лицевой гладью, вяжите резинку с перекрученными петлями до конца ряда.

Теперь вяжите туда и обратно на спице.

Вяжите туда и обратно резинкой с перекрученными петлями, следующим образом:

ЛС: Вяжите лицевые петли через заднюю стенку, изнаночные — изнаночными.

ИС: Вяжите изнаночные петли через заднюю стенку, лицевые — лицевыми.

ПЕРЕД

Пройма

Следующий ряд (ИС): Закройте 2 петли изнаночной гладью, вяжите резинку с перекрученными петлями до конца ряда.

Следующий ряд: Закройте 2 петли лицевой гладью, вяжите резинку с перекрученными петлями до конца ряда.

Следующий ряд: Закройте 1 петлю изнаночной гладью, вяжите резинку с перекрученными петлями до конца ряда.

Следующий ряд: Закройте 1 петлю лицевой гладью, вяжите резинку с перекрученными петлями до конца ряда.

Теперь на передней части 63 (69) 73 (83) 89 (93) петли.

ПРИМЕЧАНИЕ: С этого момента вяжите первую и последнюю петли в каждом ряду. Эти кромочные петли НЕ включены в схемы.

Продолжайте вязать резинку с перекрученными петлями, пока изделие не достигнет 3,5 (3,5) 4 (4) 4,5 (4,5) см от верхнего изнаночного ряда схемы А. Последний ряд — с изнаночной стороны.

Вяжите 1–8-й ряды схемы Е, следующим образом:

Начинайте с стрелки для вашего размера и повторяйте петли в красной рамке, пока не останется достаточно петель для полного повтора, затем вяжите петли с другой стороны рамки, заканчивая на стрелке для вашего размера.

ПРИМЕЧАНИЕ: Если в начале и конце ряда недостаточно петель для полного узора из 3 петель, вяжите эти петли либо изнаночными, либо лицевыми с перекручиванием (k1tbl).

Повторяйте 9–12-й ряды схемы Е, пока изделие не достигнет 8,5 (9,5) 9,5 (10,5) 11,5 (11,5) см от первого ряда схемы Е. Последний ряд — с изнаночной стороны.

Neck

Continue in pattern according to chart E and bind off for neckline, as follows:

Next row (RS): Work 24 (26) 28 (33) 35 (37) sts in pattern, bind off the next 15 (17) 17 (17) 19 (19) sts knit wise, work 24 (26) 28 (33) 35 (37) sts in pattern.

Right side 1st row (WS): Work pattern as established to the last 2 sts, k2tog.

2nd row: Work pattern as established.

Work 1st and 2nd row a total of 11 (11) 11 (12) 12 (13) times.

The last row is from RS.

There are now 13 (15) 17 (21) 23 (24) sts on the right shoulder.

Work 1st – 4th row of chart A. The last row is WS.

Break the yarn and leave the sts to rest on a stitch holder.

Left side Join the yarn to WS of the resting sts on the left side and work decreases towards the neckline.

NOTE: If there are not enough sts at the beginning and end of the row to complete the 3-over, then work these sts either purl or k1tbl.

Воротник

Продолжайте вязать по узору согласно схеме Е и закройте петли

для выреза горловины следующим образом:

Следующий ряд (лицевая сторона): Вяжите 24 (26) 28 (33) 35 (37) петель по узору, закройте следующие 15 (17) 17 (17) 19 (19) петель лицевыми, вяжите 24 (26) 28 (33) 35 (37) петель по узору.

Лицевая сторона

1-й ряд (изнаночная сторона): Вяжите узор до последних 2 петель, затем провяжите 2 петли вместе лицевой.

2-й ряд: Вяжите узор как установлено.

Повторите 1-й и 2-й ряды всего 11 (11) 11 (12) 12 (13) раз. Последний ряд — лицевой.

На правом плече теперь 13 (15) 17 (21) 23 (24) петель.

Вяжите 1-й – 4-й ряды схемы А. Последний ряд — изнаночный.

Оборвите нить и оставьте петли на держателе.

Левая сторона

Присоедините нить к изнаночной стороне оставшихся петель на левой стороне и выполняйте убавки в направлении выреза горловины.

ПРИМЕЧАНИЕ: Если в начале и конце ряда недостаточно петель для выполнения 3-накрест, то эти петли вяжите либо изнаночными, либо лицевыми с наклоном назад (k1tbl).

1st row (WS): P2tog tbl, work pattern as established to end of row.

2nd row: Work as established to end of row.

Work 1st and 2nd row a total of 11 (11) 11 (12) 12 (13) times.

The last row is from RS.

There are now 13 (15) 17 (21) 23 (24) sts on the right shoulder.

Work 1st – 4th row of chart A. The last row is WS.

Break the yarn and leave the sts to rest on a stitch holder.

BACK

Join the yarn to WS of the resting sts and bind off 2 sts purl wise, work twisted rib to end of row.

Next row (RS): Bind off 2 sts knit wise, work twisted rib to end of row.

Next row: Bind off 1 st purl wise, work twisted rib to end of row.

Next row: Bind off 1 st knit wise, work twisted rib to end of row.

There are now 63 (69) 73 (83) 89 (93) sts on the needle.

NOTE: From this point, knit the first and last st on every row. These selvedge sts are NOT included in the charts.

1-й ряд (лиц. сторона): провяжите 2 петли вместе изнаночной за заднюю стенку, вязать по узору до конца ряда.

2-й ряд: вязать по узору до конца ряда.

Повторить 1-й и 2-й ряды всего 11 (11) 11 (12) 12 (13) раз.

Последний ряд — лиц. сторона.

Теперь на правом плече 13 (15) 17 (21) 23 (24) петель.

Вязать 1–4-й ряды схемы А. Последний ряд — изн. сторона.

Оборвать нить и оставить петли на держателе.

СПИНКА

Присоединить нить к изн. стороне оставшихся петель и закрыть 2 петли изнаночной, вязать резинку с перекрещенными петлями до конца ряда.

Следующий ряд (лиц. сторона): закрыть 2 петли лицевой, вязать резинку с перекрещенными петлями до конца ряда.

Следующий ряд: закрыть 1 петлю изнаночной, вязать резинку с перекрещенными петлями до конца ряда.

Следующий ряд: закрыть 1 петлю лицевой, вязать резинку с перекрещенными петлями до конца ряда.

Теперь на спице 63 (69) 73 (83) 89 (93) петли.

ПРИМЕЧАНИЕ: С этого момента вязать первую и последнюю петли в каждом ряду. Эти кромочные петли НЕ включаются в схемы.

Continue in twisted rib as established, to work measures 3.5 (3.5) 4 (4) 4.5 (4.5) cm from the top purl round of chart A. Last row is from the WS. Work 1st – 6th row of chart F, begin at the right-side arrow for your size and repeat the sts in the red box until there are not enough sts to complete a full repeat, then work the sts on the other side of the box.

Work 4.5 cm of twisted rib as established.

Work 1st – 8th row of chart E, as follows:

Begin at the arrow for your size and repeat the sts in the red box until there are no longer enough sts to complete a full repeat, then work the sts on the other side of the box, end at the arrow for your size.

NOTE: If there are not enough sts at the beginning and end of the row, to complete the 3-over, then work these sts either purl or k1tbl.

Repeat 9th – 12th row of chart E, until work measures 17 (18) 19 (19) 20 (20,5) cm from the first row of chart E. Last row is from the WS.

Shoulders

Next row (RS): Work 21 (23) 25 (29) 31 (32) sts in pattern (= left shoulder), bind off the next 21 (23) 23 (23) 27 (29) sts, work the last 21 (23) 25 (29) 31 (32) sts in pattern (= right shoulder).

Left shoulder

1st row (WS): Work pattern as established to the last 3 sts, p3tog.

2nd row: Work pattern as established to end of row.

Work 1st and 2nd row a total of 4 times = 13 (15) 17 (21) 23 (24) sts. The last row is from RS.

Break the yarn and leave the sts to rest on a stitch holder.

Right shoulder

Join the yarn to WS of the resting sts and work right shoulder, as follows:

1st row (WS): P3tog tbl, work pattern as established to end of row.

2nd row: Work pattern as established to end of row.

Work 1st and 2nd row a total of 4 times = 13 (15) 17 (21) 23 (24) sts. The last row is from RS.

Do not break the yarn.

Продолжайте вязать перекрученную резинку, как установлено, до достижения длины 3,5 (3,5) 4 (4) 4,5 (4,5) см от верхнего изнаночного ряда схемы А. Последний ряд вяжется с изнаночной стороны.

Вяжите 1-й – 6-й ряды схемы F, начиная с правой стрелки для вашего размера, повторяя петли в красной рамке, пока не останется достаточно петель для полного повтора, затем вяжите петли с другой стороны рамки.

Вяжите 4,5 см перекрученной резинки, как установлено.

Вяжите 1-й – 8-й ряды схемы E следующим образом:

Начинайте с стрелки для вашего размера и повторяйте петли в красной рамке, пока не останется достаточно петель для полного повтора, затем вяжите петли с другой

стороны рамки, заканчивая на стрелке для вашего размера.

ПРИМЕЧАНИЕ: Если в начале и в конце ряда недостаточно петель для выполнения 3-наклона, вяжите эти петли изнаночными или лицевыми с наклоном назад (k1tbl). Повторяйте 9-й – 12-й ряды схемы E, пока работа не достигнет 17 (18) 19 (19) 20 (20,5) см от первого ряда схемы E. Последний ряд вяжется с изнаночной стороны.

Плечи

Следующий ряд (лицевая сторона): Вяжите 21 (23) 25 (29) 31 (32) петлю по узору (= левое плечо), закройте следующие 21 (23) 23 (23) 27 (29) петель, вяжите последние 21 (23) 25 (29) 31 (32) петлю по узору (= правое плечо).

Левое плечо

1-й ряд (изнаночная сторона): Вяжите узор, как установлено, до последних 3 петель, провяжите 3 петли вместе изнаночной.

2-й ряд: Вяжите узор, как установлено, до конца ряда.

Повторите 1-й и 2-й ряды всего 4 раза = 13 (15) 17 (21) 23 (24) петли. Последний ряд вяжется с лицевой стороны.

Отрежьте нить и оставьте петли на держателе.

Правое плечо

Присоедините нить к изнаночной стороне оставшихся петель и вяжите правое плечо следующим образом:

1-й ряд (изнаночная сторона): Провяжите 3 петли вместе лицевой с наклоном назад (tbl), вяжите узор, как установлено, до конца ряда.

2-й ряд: Вяжите узор, как установлено, до конца ряда.

Повторите 1-й и 2-й ряды всего 4 раза = 13 (15) 17 (21) 23 (24) петли. Последний ряд вяжется с лицевой стороны.

Нить не обрывайте.

Slip the right shoulder sts back to a needle, use a DPN and work a 3needle bind off, as follows:

Hold the needle with the front shoulder sts and the needle with the back shoulder sts, parallel in the left hand, RS facing RS.

Using the DPN, knit through both the first st on front needle and the first st of the far needle, knit the sts together, knit through both first sts once more, slip the second st on right-hand needle over the first st as in a regular bind off.

Continue this way until all sts have been bind off.

Work a 3needle bind off on the left shoulder, the same way.

NECKBAND

With a 4.5 mm needle and RS facing, pick up and knit sts along the neckline, as follows:

Begin at the shoulder seam and pick up and knit 80 (82) 84 (88) 90 (94) sts evenly distributed all the way around the neckline, pick up approx. 2 sts for every 3 sts on the neckline.

Insert a beginning of round marker and join round.

Work 2.5 cm twisted rib (k1tbl, p1).

Bind off the sts using Italian bind off method as follows:

1. Insert the needle into the 1st st on the left needle purl-wise and pull the yarn through.

2. Insert the needle between the 1st and 2nd st from back to front.

3. Insert the needle through the 2nd st from front to back.

4. Insert the needle into the 1st st knit-wise and slip

off the needle.

5. From the front, insert the needle from right to left into the front leg of the 2nd st, pull the yarn through.

6. Insert the needle into the 1st st purl-wise and slip off the needle.

Repeat points 2-6 until there is 1 (purl) st left on the left needle.

Finishing:

7. From the front, insert the needle from right to left through the first bound off st, pull the yarn through.

8. As point 6.

Weave in the end thoroughly.

Переложите петли правого плеча на спицу, используйте чулочную спицу (DPN) и выполните закрытие петель тремя спицами следующим образом:

Держите спицу с петлями переднего плеча и спицу с петлями заднего плеча параллельно в левой руке, лицевая сторона к лицевой.

С помощью чулочной спицы провяжите вместе первую петлю на передней спице и первую петлю на дальней спице, провяжите эти петли вместе, затем снова провяжите обе первые петли, снимите вторую петлю на правой спице через первую, как при обычном закрытии петель.

Продолжайте таким образом, пока все петли не будут закрыты.

Выполните закрытие петель тремя спицами на левом плече таким же образом.

ГОРЛОВИНА

С помощью спицы 4,5 мм и лицевой стороны, поднимите и провяжите петли вдоль выреза горловины следующим образом:

Начните от плечевого шва и поднимите и провяжите 80 (82) 84 (88) 90 (94) петель, равномерно распределённых по всему вырезу горловины, примерно 2 петли на каждые 3 петли выреза.

Вставьте маркер начала круга и замкните круг.

Свяжите 2,5 см резинки с перекрученными петлями (1 лицевая скрещенная, 1 изнаночная).

Закройте петли итальянским способом следующим образом:

1. Введите спицу в первую петлю на левой спице изнаночной и протяните нить.
2. Введите спицу между первой и второй петлями сзади вперед.
3. Введите спицу во вторую петлю спереди назад.
4. Введите спицу в первую петлю лицевой и снимите её со спицы.
5. С лицевой стороны введите спицу справа налево в переднюю ножку второй петли, протяните нить.
6. Введите спицу в первую петлю изнаночной и снимите её со спицы.

Повторяйте пункты 2-6, пока на левой спице не останется одна (изнаночная) петля.

Завершение:

7. С лицевой стороны введите спицу справа налево через первую закрытую петлю, протяните нить.

8. Повторите пункт 6.

Тщательно спрячьте концы нити.

ARMBANDS

With a 4.5 mm needle and RS facing, pick up and knit sts along the armhole, as follows:

Begin at center of the armhole and pick up and knit 74 (78) 82 (86) 92 (96) sts evenly distributed along the armhole.

Insert a beginning of round marker and join round.

Work 2.5 cm twisted rib (k1tbl, p1).

Bind off using Italian bind off as on the neckband.

Work the other armband the same way.

ПОВЯЗКИ НА РУКИ

С помощью спицы 4,5 мм и лицевой стороны работы поднимите и свяжите петли вдоль проймы следующим образом:

Начните с центра проймы и равномерно поднимите и свяжите 74

(78) 82 (86) 92 (96) петли вдоль проймы.

Вставьте маркер начала круга и замкните круг.

Свяжите 2,5 см резинки с перекрученными петлями (изнаночная петля за заднюю стенку, лицевая 1).

Закройте петли итальянским способом, как на воротнике.

Свяжите вторую повязку на руку таким же образом.

FINISHING

Weave in all ends.

Wash the slipover according to the instructions on the ball band and leave to dry flat on towel.

ЗАВЕРШЕНИЕ

Заправьте все концы нитей.

Вымойте жилет согласно инструкциям на этикетке и оставьте сушиться в горизонтальном положении на полотенце.